
 

 

 

 

 

 

 

  

 

Saksliste 

 

1. Status flyene 

LN-DFM må inn i CAMO innen februar.  Antenne for DME er brukket. Rettes ved årlig/sjekk ifm 

CAMO. Ellers i bra tilstand. Har ikke 100LL, leveranseproblemer. 

LN-DFL er innrullert i NLF CAMO. Flyet har problemer med radio. Radio er sjekket, men funnet 

feilfri. Flyet må over til Kjeller for sjekk av radio i flyet. Ser ut til å være varmerelatert. Eventuell ny 

radio koster 27000. 

Flyet lekker kjølevæske. Kan hende det er for lite overlapp på en overgang mellom slange og rør. 

 

2. Status skolen 

Har 5 praktiske elever, hvorav 3 har gått solo. Har 5 elever på teorikurs. Har vært relativt lite skoling i 

4. kvartal.  

Neste teorikurs bør være selvstendig i forhold til Luftfartsskolen. 

Thomas Flunes blir trolig borte som instruktør pga. flytting. 

Noen elever gjenstår ifm mørkeflyging. 

Skoletillatelse går ut i løpet av april, søker i løpet av januar. 

Rutiner ved manglende betaling bør gås gjennom og justeres slik at man først gir advarsel, slik at 

betalinger kan sjekkes før flyforbud iverksettes. Flyforbud kan medføre tap av elever og inntekter.  

Kåre sjekker opp mot Arne og Kolbjørn. 

 

3. Status flytimer 

 

Flytimer DFM DFL Sammenlagt 

    2008 298 313 611 

    2009 448 211 659 

    2010 328 269 597 

    

 

 

TILSTEDE: 

 
Kåre Smith, Ole Herman Fjelltun, Egil Thon, Kjell Øpstad, Torgeir 

Pedersen, Ahsen Gilani 

Forfall: Anne Kristin Reinsve, (Bjørn A Horne) 

DATO: 
TID: 

05. jan 2011 
18:30 

KOPI:  STED: 
Langebru, 
Hokksund 

Styremøte motorgruppa 



 

         

 
 

       

        

        

        

        

        

        

        

        

        

        

        

        

        

         

4. Sikkerhetssystem/kvalitetssystem 

 

Kjell informerte om kvalitetssystem.  

Klubben må etablere et system for innrapportering av hendelser via e-post og web-skjema. Både med 

anonym og navngitt rapportering. Saker delegeres og håndteres, med vurderinger og anbefalinger.  

Klubben må også ha internrevisjon av rutiner i gruppene (seil, motor, mikro). 

Kjell arbeider videre systemet, med motorflygruppas fulle støtte. 

 

5. Oppfølging av saker fra klubbutvikling 

a. (Fadderordning/ansvarlige for aktiviteter, Medlemsmøter, Strategi DFK) 

Fadderordning er vedtatt innført. (Ole Herman) 

 

Forslag fra strategigruppen om – Oversendes hovedstyret. (Kåre) 

 

Klubbkveld:  

Første kveld 27. januar. Tema: Inn og utflygingsprosedyrer. Konkurranseflyging: Gunnar 

Støltun. (Ole Herman) 

 

Aktivitetsledere:  

Høre med medlemmene om det er noe ansvar de kan ta på seg.  (Kåre) 

Kontakte dagens leder av NAK Flytjeneste i klubben. (Kåre) 

 

6. Eventuelt 

a. Støyklager – konsesjonssøknad 

Klubben har gjennomført møter med kommune og naboer. 

Egil redegjorde for hva som var sagt på møtet. Kommunen bisitter i møtene med naboene. 

Klubben er helt avhengig av å ta støyproblematikken på alvor og ha et brukbart forhold til 

naboene.  

Hovedstyret kjører prosessen rundt dette videre.  

 

 

Referent:  

 

Kåre Smith (leder) 


